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Kultūras jautājumu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads,Grobiņā, Lielā iela 54, 2.stāva komiteju sēžu zāle 

 
11.12.2024. Nr. 10 
 
 
Sēde sasaukta 2024. gada 11. decembrī plkst. 10:00 
Sēde sākta 2024. gada 11. decembrī plkst. 10:02 
Sēde slēgta plkst. 10:30 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Klātienē: Linards Tiļugs, Laila Roga, Gundars Sisenis 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Ģirts Osis (ierodas ar nokavēšanos) 
Attālināti: Velta Feodorova, Sandra Pļavniece, Inga Ratniece, Andris Jankovskis, Aigars 
Evardsons, Madara Lagzdiņa, Ilze Elbere, Raimonds Reinis, Diāna Grudule 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Sandris Bēča, Patricija Andersone 
 
Sēdi vada Linards Tiļugs 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Publiski audio ieraksts pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par nekustamā īpašuma “Rudes senlietu krātuve”, Rude, Otaņķu pagasts, 
nedzīvojamo telpu nomas līguma slēgšanu 

 

 

 

http://www.dkn.lv/
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1.§ 
Par nekustamā īpašuma “Rudes senlietu krātuve”, Rude, Otaņķu pagasts, 

nedzīvojamo telpu nomas līguma slēgšanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 01m 38s 

Linards Tiļugs - Piesaka darba kārtības jautājumu “Par nekustamā 
īpašuma “Rudes senlietu krātuve”, Rude, Otaņķu 
pagasts, nedzīvojamo telpu nomas līguma 
slēgšanu”.  

Sandra Pļavniece - Ziņo par lēmuma projektu “Par nekustamā īpašuma 
“Rudes senlietu krātuve”, Rude, Otaņķu pagasts, 
nedzīvojamo telpu nomas līguma slēgšanu”. 

 
- Pie lēmumprojekta pievienota līguma sagatave, 

kurā atrunāta maksa. 
 

- Lēmuma projekts sagatavots līdzīgs kā Cīravas un 
Kalētu gadījumā, piemērojot nomas maksu 1eiro, 
bet nenosakot, ka jāmaksā komunālie maksājumi. 
Arī telpu nomas līgumos Cīravā un Kalētos nav 
iekļauti komunālie pakalpojumi.  

 
- Lēmumprojekts tiek skatīts  komitejas sēdē, lai 

deputāti par to varētu diskutēt un lemt. 
 
 

Linards Tiļugs - Informē, ka saistībā ar šo lēmumprojektu no 
juriskonsulta ir saņemta norāde: “Lēmumprojekts ir 
sagatavots korekti, bet līgumā ir iekļaujams, ka 
komunālos maksājumus veic nomnieks, pretējā 
gadījumā nebūs saskaņā ar MK noteikumiem. 
Jautājums diskutējams komitejā” 

- Aicina par šo izteikties juriskonsultu Ģirtu Osi. 

 
Ģirts Osis 

 
- Izsakās par sagatavoto lēmuma projektu un 

pievienoto līguma sagatavi. 

 
Linards Tiļugs 
Gundars Sisenis 
Laila Roga 

 
- Diskusija par sagatavoto lēmuma projektu un 

līguma sagatavi. 
- Līguma sagatavē jāsvītro punkts 1.6.5., labojumi 

pielikumos. 
 

Diāna Grudule - Uzdod jautājumu Ģirtam Osim un noskaidro par 
secību kādā lēmums par telpas nomas maksu ir 
jāpieņem. 
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- Vērš uzmanību uz to, ka ir jānosaka - kurš 
sagatavos deleģējuma līguma projektu. 

Linards Tiļugs - Izsakās par deleģējuma līguma projekta 
sagatavošanu. 

 
Linards Tiļugs iesniedz priekšlikumu:  
 

Atlikt lēmuma pieņemšanu un paralēli lēmumam sagatavot deleģēšanas līgumu. 

 
Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  3 (Laila Roga, Gundars Sisenis, Linards Tiļugs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums pieņemts. 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 26m 50s 
 
 
 
Kultūras jautājumu komitejas priekšsēdētājs Linards Tiļugs 
  06.01.2024. 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
  06.01.2024. 
 


